



**CALCIUM CHLORIDE 0.025M  
CALCIUM CHLORIDE 0.020M**

**SUPPLEMENTARY REAGENT  
FOR DETERMINATION OF APTT**

**CALCIUM CHLORIDE 0.025M** 10 x 10 ml Nr kat. K-355  
**CALCIUM CHLORIDE 0.020M** 10 x 10 ml Nr kat. K-455

**INTRODUCTION**

**CALCIUM CHLORIDE 0.025M** has been specifically formulated for coagulation testing using the APTT-P-4 (Cat. No K-320) or APTT-P-10 (Cat. No K-350) for performing APTT determinations.

**CALCIUM CHLORIDE 0.020M** has been specifically formulated for coagulation testing using the APTT-EA-4 (Cat. No K-420) or APTT-EA-10 (Cat. No K-450) for performing APTT determinations.

**STABILITY AND STORAGE**

The reagents when stored at 2-8°C are stable up to expiry date printed on the package.

**NOTES**

1. Product for in vitro diagnostic use only.
2. The reagents must be used only for the purpose intended by suitably qualified laboratory personnel, under appropriate laboratory conditions.
3. Reagents contain sodium azide (< 0.1%). Avoid contact with skin and mucous membranes.

**WASTE MANAGEMENT**

Please refer to local legal requirements.

**Date of issue:** 12. 2011.

**CALCIUM CHLORIDE 0.025M  
CALCIUM CHLORIDE 0.020M**

**ДОПОЛНИТЕЛЬНЫЙ РЕАГЕНТ  
ДЛЯ ОПРЕДЕЛЕНИЯ АЧТВ**

**CALCIUM CHLORIDE 0.025M** 10 x 10 мл Кат. № K-355  
**CALCIUM CHLORIDE 0.020M** 10 x 10 мл Кат. № K-455

**ВВЕДЕНИЕ**

Реагент **CALCIUM CHLORIDE 0.025M** специально приготовлен для определения АЧТВ при использовании наборов АРТТ-Р-4 (Кат. № К-320) и АРТТ-Р-10 (Кат. № К-350).

Реагент **CALCIUM CHLORIDE 0.020M** специально приготовлен для определения АЧТВ при использовании наборов АРТТ-ЕА-4 (Кат. № К-420) и АРТТ-ЕА-10 (Кат. № К-450).

**СТАБИЛЬНОСТЬ РАБОЧЕГО РЕАГЕНТА И ХРАНЕНИЕ**

Реагент при 2-8°C сохраняет стабильность в течение всего срока годности, указанного на упаковке.

**ПРЕДОСТЕРЕЖЕНИЯ И ПРИМЕЧАНИЯ**

1. Использовать только для диагностики in vitro.
2. Реагенты должны использоваться только по назначению, квалифицированным лабораторным персоналом, в соответствующих лабораторных условиях.
3. Продукт содержит азид натрия (< 0,1%) в качестве консерванта. Избегайте контакта с кожей и слизистыми оболочками.

**УТИЛИЗАЦИЯ ОТХОДОВ**

В соответствии с локальными требованиями.

**Дата создания:** 12. 2011.

**MANUFACTURER**

**PZ CORMAY S.A.**  
ul. Wiosenna 22,  
05-092 Łomianki, POLAND  
tel.: +48 (0) 22 751 79 10  
fax: +48 (0) 22 751 79 14  
<http://www.pzcormay.pl>

12/11/12/11

**ПРОИЗВОДИТЕЛЬ**

**PZ CORMAY S.A.**  
ul. Wiosenna 22,  
05-092 Łomianki, POLAND  
tel.: +48 (0) 22 751 79 10  
fax: +48 (0) 22 751 79 14  
<http://www.pzcormay.pl>

12/11/12/11